
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/12-2024 protokols 

 

2024. gada 28. oktobris, plkst.12.30 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arturs VITKOVSKIS, Aleksandra MISIROVA, Kristaps ČERŅAVSKIS, Kārlis 

VOLODINS, Jānis STUKULS, Ainars SOKS, Mairita BUKLAGINA  

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA, Daniele Mario CAPRIOTTI 

 

Sēdi vada: Arturs VITKOVSKIS  

Protokolē: Kristīne LEJIŅA  

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arturs VITKOVSKIS. LVF Valdes sēdē piedalās 7 (septiņi) Valdes 

locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga. 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/12-2024 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Vitkovskis) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/12-2024 Darba kārtību (vienbalsīgi) 

2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/11-2024 protokola apstiprināšana 

(A. Vitkovskis) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/11-2024 protokolu (vienbalsīgi) 

3. Punkts 

Latvijas Vīriešu un Sieviešu volejbola izlašu 

dalība Eiropas līgā 2025. gadā 



(A. Vitkovskis) 

 

3.1. A. Vitkovskis: informē, ka bija paredzēta LVF Padomes sēde, lai saņemtu 

rekomendāciju šajā jautājumā, diemžēl Padome nesanāca uz sēdi, un šis jautājums 

paliek vienīgi LVF Valdes rīcībā izlemšanai, vai izlasēm startēt Eiropas līgā (EL). 

A. Vitkovskis: iezīmē, ka Sieviešu volejbola izlasei nākamgad ir Eiropas čempionāta 

kvalifikācijas spēles, kur šobrīd ir neskaidra situācija, vai Bosnijas un Hercegovinas 

izlase piedalīsies, vai tai tiks piešķirts zaudējums (uzvara Latvijas izlasei), kas notiks 

tālāk; ja piedalīsies Bosnija un Hercegovina, tad ir jāturpina cīņa par EČ finālturnīru, 

ja nepiedalīsies, tad būs liela iespēja kvalificēties; 

Nezinot šo situāciju līdz galam, ir jāturpina iesāktais darbs ar sieviešu izlasi; EL spēles 

nāk par labu izlasei, un izlases spēlētājas ļoti novērtē, ka ir iespēja piedalīties EL. 

A. Vitkovskis: norāda, ka ir skaidrs, ka Sieviešu volejbola izlasei ir šāda vajadzība 

piedalīties EL spēlēs, no sportiskā aspekta neredz iemeslu nestartēt; Sieviešu 

volejbola izlase ar katru gadu pierāda, ka ir arvien konkurētspējīgāka, un tai varētu 

uzlikt mērķi kvalificēties EL finālturnīram, kam ir reāls potenciāls. 

Par Vīriešu volejbola izlasi – tā ir labās pozīcijās, ja skatās uz kvalificēšanos EL 

finālturnīram; ir 6 punkti, atliek uzvarēt Kosovas izlasi, un būsim kvalificējušies EL 

finālturnīram; un, labi spēlējot, Vīriešu volejbola izlase pirmo reizi varētu nokļūt 

Pasaules čempionāta (PČ) finālturnīrā; 

A. Vitkovskis: norāda, ka, ja Vīriešu volejbola izlase startēs EL, tad ļoti svarīgi būtu 

piedalīties ar mērķi krāt punktus, un lai krātu punktus EL, ir jāspēlē labi, ir jāuzvar. 

Atšķirībā no iepriekšējās reizes - nevar izlemt startēt Zelta vai Sudraba līgā, ir jāstartē 

Zelta līgā. Lai startētu Zelta līgā, ir Izlasē ir jāsavāc labāko iespējamo sastāvu; kopā 

ar treneri ir komunicēts ar visiem spēlētājiem, ir izstāstīts redzējums, par iespēju tikt 

uz PČ, un sportisti ir motivēti un gatavi iet uz rezultātu Zelta līgā. 

Ja jāskatās uz nākamā gada finansiālajām iespējām, LVF tiks piešķirta naudas balva 

par jauniešu izlašu sasniegumiem, kuras apmērs gan nespēs nosegt visus izlašu 

izdevumus, un abām izlasēm kopā vēl nepieciešami aptuveni 50 000 EUR. 



Tas ir sasniedzams mērķis - atrast šo sponsorējumu, bet tas ir arī risks, - pieteikt dalību 

ar abām izlasēm, un beigās neatrast nepieciešamo sponsorējumu, kas varētu radīt 

problēmas LVF. 

A. Vitkovskis: norāda, ka nestartēšana ar abām izlasēm nozīmētu atpakaļgaitas 

ieslēgšanu izlašu attīstības ziņā. 

A. Vitkovskis: rezumē, ka Vīriešu volejbola izlasei dalība EL ir liela iespēja, Sieviešu 

volejbola – iesāktā labā kursa tupināšana (un iespēja labāk sagatavoties EČ 

kvalifikācijai). 

Jautājums ir, kā rīkoties, uz ko liekam uzsvaru - sieviešu, vīriešu izlasi vai abām un kā 

piesaistīt papildus atbalstītājus? 

Diskusijā piedalās: A. Vitkovskis, D. M. Capriotti, M. Buklagina, K. Čerņavskis, K. 

Volodins, J. Stukuls, A. Soks. 

 

3.2. Apstiprināt Sieviešu un vīriešu dalību Eiropas līgā (Sieviešu volejbola izlase- 

Sudraba līgā, Vīriešu - Zelta līgā). 

(vienbalsīgi) A. Misirova balsi nodod rakstisk i- PAR abu izlašu dalību EL 

 

4. Punkts 

Dažādi 

4.1. A. Vitkovskis: aicina rīkot nākamo Valdes sēde 6.novembrī plkst.11.00 

(vienbalsīgi) 

 

Sēdi vadīja:  A. Vitkovskis 

Sēdi protokolēja: K. Lejiņa 


